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Joanna Hofman- Kupisz

Radna Rady Miasta

Wiociawek
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Marek Wojtkowski

Prezydent

Miasta Wtocfawek

Szanowny Panie Prezydencie,

zwracam siq do Pana z proSbq o udzielenie mi informacji w jaki spos6b na terenie

Miasta W+oclawek realizowanyjest ministerialny Program bezplatnych szczepiei przeciw HPV,

jakie podjete zostaly dziafania promujqce szczepienia, ile dziewczat i ilu chlopc6w w przedziale

wiekowym 12- 13 lat zostalo zaszczepionych pojedynczq dawkq a ile/ ilu dawkq podw6jnq.

Prosze o informacj e za rok 2022 i l-sze p6lrocze 2023 roku

Z powaZaniem
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